
The “Dark Light – The Martophon Remixes” EP is the first collaboration between 
Andreas Baaden and Berlin based DJ Martophon (Michael Münz). It features four very 
different remixes of the dark electro track "The Light Behind the Dark Side" – introducing 
urban electronic beats and dark ambient chillout sounds. The final track is an edited 
version of the original track from the Andreas Baaden album “Night Walk”, released by 
MellowJet Records in November 2022. The message behind the tracks: After a hard time, 
things are looking up again. Things are getting better, and without this hope, life is 
meaningless. The search for the good, the better life is the meaning of life. 

Die “Dark Light  – The Martophon Remixes” EP ist die erste Zusammenarbeit zwischen
Andreas Baaden und dem Berliner DJ Martophon (Michael Münz). Vier sehr 
unterschiedliche Remixe des dunklen Electrotracks "The Light Behind the Dark Side" sind 
auf der EP – es geht von Urban Electronic Beats bis Dark Ambient. Der fünfte Track ist 
eine gekürzte Version des Originaltitels von Andreas Baadens Album “Night Walk”, das 
im November 2022 bei MellowJet Records erschienen ist. Die Botschaft: Nach einer 
schweren Zeit geht es wieder bergauf. Es wird besser, und ohne diese Hoffnung ist das 
Leben sinnlos. Die Suche nach dem guten, einem besseren Leben ist der Sinn des 
Lebens.
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